
 

 

UITTREKSEL 
 

 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 25-11-2019 

Tijd 19:30 - 21:05 

Locatie Raadzaal 

Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs 

Leden commissie sociaal SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:  

LS:        

Afwezigheid / 

vervanging 

Mw Bultman (RO wordt vervangen door de heer B. 

Hermans 
De heer Houben (SV) wordt vervangen door Mw A. 
van Vlodrop en de heer P. Beerens (PAL) wordt 

vervangen door Mw. H. Glessner. 
De heer John van den Beuken (CDA) neemt in de 
commissie de plaats over van de heer R. Flinsenberg 

Aanwezige 

portefeuillehouders 

De heren Backus, Janssen en Martens  

 

Overige aanwezige 

raadsleden/commissiele

den 

16 raadsleden (niet zijnde als commissielid aanwezig) 
2 commissieleden 

Ambtelijke 

ondersteuning 

P. Joppen  

Deelname derden Geen 

Insprekers Tav agendapunt 6a: de heer T. Schmitz, Kelpen-Oler 
Tav agendapunt 6b: 
1. Mw Imelda Gielen, namens Hunsel Oos Dörp 

2. de heer Gerard Zeegers namens Spolt 

3. de heer Ruud Steegs, directeur basisschool 

4. de heer P. Mertens, namens Werkgroep "Fusieschool" 

dorpsraad Ittervoort en Werkgroep 

"Onderwijsvoorziening" dorpsoverleg Itter Laeftj 

5. de heer Paul Janssen, namens de ouders van Hunsel 

Publieke tribune  80 personen 

Commissiegriffier J. Lommen 
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Spreekrecht niet-commissieleden 

De insprekers zoals vermeld bij de aanwezigen maken gebruik van het 

spreekrecht bij de betreffende agendapunten. 

 

Raadsvoorstellen 

6.a 

 

Raadsvoorstel voor investeringskrediet fusie voetbalvereniging 

HEG-K 

De heer T. Schmitz uit Kelpen-Oler spreekt in namens . Zijn bijdrage is bij 

dit verslag gevoegd. 

De VVD fractie vraagt of de voetbalverenigingen wel bereid zijn om te 

fuseren, en of de investering dan wel lonend is. DE wethouder antwoordt 

dat de verenigingen zin hebben in de fusie, en er is maandelijks overleg. De 

ledenvergaderingen van alle clubs hebben ingestemd met de fusie. Er is nog 

geen overeenkomst getekend. Er zijn ook nog enkele vragen met betrekking 

tot verwerving van de gronden. Er rust nog pacht op sommige percelen. 

Voor wat betreft de natte ondergrond, maakt de portefeuillehouder zich 

geen zorgen, gelet op de onderzoeken die hiertoe zijn gedaan. In de 

commissie Fysiek van 26 november wordt ook gesproken over de locatie 

van de voetbalvelden, maar dan vanuit perspectief bestemmingsplan. 

De fracties D66, Progressief Leudal, VVD en Leudal Sociaal achten het 

voorstel niet rijp voor bespreking in de raad.  

De fracties Samen Verder, Ronduit Open en CDA willen het voorstel wel 

bespreken. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


